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Yrkande angående Ruddalens skrinnarhall  

Förslag till beslut 
I Idrotts- och föreningsnämnden: 

1. Idrotts-och föreningsnämnden beslutar att gå vidare med alternativ tre; Utveckling 

av befintlig inriktning på området i skrinnarhallen-Utveckla befintlig verksamhet 

med rör i betong för ett mer flexibelt och effektivt nyttjande av anläggningen. 

Förvaltningsdirektören ges i uppdrag att återkomma med förslag om omprioritering 

inom beslutad investeringsram 

Yrkandet 
Ruddalens skrinnarhall är ett av Göteborgs populäraste utflyktsmål och ligger strategiskt 

placerad mellan socioekonomiskt differentierade områden. Att öka 

användningsområdet för skrinnarhallen är något som kan vara ett första steg till att 

vidare utveckla Ruddalen till ett område för fler och olika fritidsaktiviteter året runt.  

I den stora stadsutveckling som sker i närområdet finns ändå plats kvar både för att 

placera en skola och att utveckla skrinnarhallen. Det visar förvaltningens utredning.  

Vi tror att en utvecklad skrinnarhall är det bästa alternativet för göteborgarna. De som 

bor här idag och de som flyttar in i de nybyggda husen.  

Eftersom vi vet att det under lång tid har varit svårt för förvaltningen att hinna bygga 

alla objekt som ingår i investeringsramen så tror vi inte heller att konsekvenserna av en 

omfördelning där kommer att påverka möjligheten att bygga de anläggningar som 

behövs på lång sikt. 

En viktig skillnad som har uppstått under de senaste årets borgerliga minoritetsstyre i 

staden är att driftsbidrag inte är säkrade för tillkommande investeringar. Då den här 

investeringen sker i en redan befintlig anläggning som kommer att utvecklas på många 

sätt de närmaste åren tror vi att eventuella ökade driftskostnader är hanterbara inom 

befintliga och kommande ramar. 

 


